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اخبار کوتاه از فوتبال

بهره برداری از یک هزار و ۱۱۳ راه روستایی 
در کشور

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: به مناسبت هفته دولت امسال 
یک هزار و 113 پروژه راه سازی روستایی در سطح کشور به بهره برداری 

رسید.
سیدحســین میرشفیع در بندرعباس اظهار کرد: برای اجرای این تعداد 
پروژه هشت هزار و 180 میلیارد ریال هزینه شده است. وی از آسفالت چهار هزار 
کیلومتر راه روستایی به عنوان دیگر پروژه های بهره برداری شده در هفته دولت 
نام برد و اضافه کرد: دو هزار کیلومتر آسفالت جدید و دو هزار کیلومتر روکش 
آســفالت انجام شده است. معاون راه روستایی وزارت مسکن و شهرسازی، از 
اجرای پروژه های راه سازی  روستایی در استان های کمتر توسعه یافته به عنوان 
یکی از برنامه های اصلی دولت نام برد و  افزود: استان های هرمزگان، سیستان 

و بلوچستان، کردستان و جنوب کرمان در اولویت قرار دارند.
میرشــفیع یادآور شد: به مناسبت هفته دولت همچنین 18 2 کیلومتر 
آســفالت و راه روستایی در هرمزگان به بهره برداری رسید.  وی خاطر نشان 
کرد: هرمزگان درخصوص جذب اعتبارات و اجرای پروژه های راه روســتایی 
رتبه سوم کشوری را به خود اختصاص داده است. در هفته دولت امسال 663 
پروژه با اعتبار 794 میلیارد تومان در هرمزگان به بهره برداری رسیده که 43 
پروژه آن مربوط به راه روستایی و راهداری با اعتبار 370 میلیارد ریال است.

سیستان و بلوچستان 
صاحب ناوشکن رزمی شد

ناوشکن رزمی شهید دریابان نقدی از منطقه دوم دریایی بوشهر 
در منطقه سوم دریایی کنارک پهلو گرفت. 

امیرسرلشکر صالحی فرمانده کل ارتش دیروز در مراسم الحاق این ناوشکن 
گفت: ارتش در مرزهای هوایی، دریایی و خشکی ایران با تمام توان حضوری 
مقتدرانه دارد. وی افزود: این ناوشکن رزمی همیشه در سواحل مکران حضور 
دارد و می توانــد در تامین امنیت مرزهای داخلی و کمک به صیادان منطقه 
نقشی اساسی ایفا کند. فرمانده ارتش گفت: از خلیج عدن گرفته تا آب های 

بین المللی هر کجا که منافع کشور اقتضا کند حضور پیدا خواهیم کرد.
امیر دریادار سیاری فرمانده نیروی دریایی ارتش هم در این مراسم گفت: 
ســواحل مکران با شرایط خاص آب و هوایی یکی از مناطق مهم و راهبردی 
کشور است که نیروی دریایی جمهوری اسلامی ایران تاکنون با چندین ناوشکن 
رزمی از بندرعباس و بوشــهر تامین امنیت این منطقه را بر عهده داشت که 
با الحاق این ناوشکن رزمی در منطقه سوم دریایی نبوت کنارک از این پس 

حضوری پررنگ تر در این منطقه و آبهای بین المللی خواهیم داشت.
وی سواحل مکران را دروازه توسعه شرق کشور دانست که خدمتگزاران 
نظام هم با ایجاد زیرساخت ها و فراهم کردن امکانات در جهت توسعه سواحل 

و رفاه حال مردم منطقه تلاش می کنند.
ورود سودوافدرین به کشور ممنوع شد

معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های مردمی ستاد مبارزه 
با موادمخدر کشور، از ممنوعیت ورود ماده »سودوافدرین« به ایران 

خبر داد.
پرویز افشار در گفت وگو با ایرنا افزود: افراد سودجو از »سودوافدرین« به 

عنوان پیش ساز مواد مخدر صنعتی استفاده می کردند.
به گفته وی، این مواد به عنوان مواد دارویی، برای ساخت داروی سرما 
خوردگی و ضد حساسیت وارد کشور می شد، اما  افراد سودجود از آن، برای 
ســاخت شیشه و قرص های روانگردان سوءاســتفاده می کردند. افشار افزود: 
میزان ورود ســودوافدرین در کشــور بیش از اندازه مورد نیاز پزشکی بود که 
جلو واردات این پیش ساز موادمخدر گرفته شده است. معاون کاهش تقاضا و 
توســعه مشارکت های مردمی ستاد مبارزه با موادمخدر کشور گفت: به گفته 
وی، سوداگرن مرگ، برخی از پیش سازها را با برخی محلول ها ترکیب کرده 
و با یک مکانیزم شیمیایی ساده، آن را تبدیل به کریستال و شیشه می کردند.
وی یادآور شد: خوشبختانه در این راستا، با در پیش گرفتن یک ساز و 
کار خوب، از دسترســی آسان به پیش ساخت ها جلوگیری شد. افشار گفت: 
با ایجاد این گونه ممنوعیت ها، هم اکنون قیمت  موادمخدر شیشــه در کشور 
به شــدت افزایش یافته و وضعیت مطلوب از لحاظ کنترل مصرف شیشه در 
کشور صورت گرفته است. وی افزود: گرایش به مواد مخدر صنعتی در ایران 

مانند سایر کشورها متاثر از مصرف بین المللی موادمخدر است.
معاون کاهش تقاضا و توســعه مشــارکت های مردمی ســتاد مبارزه با 
موادمخدر کشور با اشاره به اینکه یک میلیون و 325 هزار نفر معتاد در کشور 
شناسایی شده است، گفت: حدود 65 درصد از معتادان گرایش به موادمخدر 
ســنتی دارنــد و 26 درصد نیز موادمخدر صنعتی جدیــد و مابقی داروهای 

روانگردان و آرام بخش مصرف می کنند.

با حضور معاون وزیر کشاورزی
نخستین شناور کامپوزیتی ساخت داخل 

به آب انداخته شد
نخستین شــناور کامپوزیتی ساخت صنایع دریایی نوح جنوب 

دیروز در آبادان به آب انداخته شد.
به گزارش ایرنا از آبادان، این شناور که 18/6 متر طول و 5 متر عرض با 
آبخور 1/30 دارد دارای دو موتور با 550 اسب بخار و سرعت 22 گره دریایی 
است و 10 خدمه را در خود جای می دهد. مدیرعامل شرکت کشتی سازی نوح 
آبادان در حاشــیه بهره برداری از این کشتی تحقیقاتی گفت: فناوری ساخت 
شناور کامپوزیتی با همکاری شرکت سوئدی که انحصار تولید این نوع شناورها 

را در جهان دارد در داخل کشور بومی سازی شده است.
رضا زند گفت: استفاده از کامپوزیت در شناور علاوه بر کاهش 30 درصدی 
وزن شــناور، عمر مفید آن را تا 50 ســال افزایش داده و افزایش بهره وری و 
کاهش مصرف سوخت را به همراه دارد. وی طراحی شناور به آب اندازی شده 
را تحقیقاتی و به سفارش مرکز تحقیقات شیلات ایران دانست و اظهار داشت: 
توانایی این شناور به روش تزریق و خلأ PVC Foam ساخته شده است. در 
مراسم به آب اندازی این شناور معاون وزیر جهاد کشاورزی، نمایندگان مردم 
آبادان در مجلس، امام جمعه چوئیده و برخی از مسئولان محلی حضور داشتند.

شرکت صدرا به تعهدات خود عمل نکرد
تجمع مالباختگان خودروهای فرسوده 

در مقابل ستاد سوخت شیراز
شرکت صدرا اجازه تهیه گزارش از تجمع مالباختگان این شرکت 

که قرار بود اقدام به تعویض خودروهای فرسوده آنها کند نداد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما از شیراز جمعی از مالباختگان شرکت 
تامین خودروی صدرا شیراز در پروژه نوسازی خودروهای فرسوده صبح دیروز 
مقابل ستاد سوخت تجمع کرده و خواستار پاسخگویی مسئولان شرکت صدرا 

به بدقولی خود شدند.
خاطرنشان می شود، چند سال پیش ستاد مدیریت حمل ونقل و سوخت 
کشور برای جایگزینی و از رده خارج کردن خودروهای فرسوده طرح ویژه ای را 
در این زمینه آغاز کردند و صدرا به عنوان شرکت طرف قرارداد برای جایگزینی 
خودروهای فرسوده تعیین و به مالکان خودروهای فرسوده اطمینان داده شد که 
طی شرایط مشخص از طریق این شرکت صاحب خودروهای نو خواهند شد. 
براساس این قرارداد مشتریان با مراجعه به این شرکت و پرداخت حدود 
10 میلیون تومان وجه نقد به عنوان سپرده و ما به عوض آن استفاده از حدود 
10 میلیون تومان تســهیلات بانکی نسبت به دریافت خودروهای جایگزین 
مانند پژو پارس اقدام کردند. اما با گذشــت چند سال از واریز وجوه یاد شده 
به حساب شرکت صدرا نه تنها خودرویی به مشتریان تحویل داده نشده است، 
بلکه این شرکت از عودت پول های آنان نیز تا این لحظه خودداری کرده است.
خبرگزاری صدا و سیما در پایان این خبر تاکید کرده است تلاش برای 
گفت وگو با مســئولان شــرکت صدرا و حتی مصاحبه با مالباختگان و تهیه 

گزارش تصویری به جایی نرسید و از آن جلوگیری شد.
معاون وزیر کشور تاکیدکرد

ساخت  و ساز غیرمجاز در روستای کرشت پردیس
معاون سیاسی وزیر کشور بر جلوگیری و برخورد با ساخت و سازهای 

غیر مجاز در اراضی کشاورزی روستای کرشت پردیس تاکید کرد.
محمدحســین مقیمی در این باره به خبرنگار خبرگزاری فارس افزود: 
تمام اراضی روستای کرشت پردیس کشاورزی است و جهاد کشاورزی باید از 
طریق دستگاه قضایی با متجاوزان به اراضی کشاورزی و ساخت و ساز در آن 
به شدت برخورد کند. وی با تاکید بر اولویت پیشگیری از ساخت و سازهای 
غیر مجاز در اراضی کشاورزی کرشت گفت: باید قبل از اینکه مردم به ساخت 
بنا اقدام کنند، از آن جلوگیری کنیم. وی افزود: قانون تغییر کاربری مربوط به 
جهاد کشاورزی قانون خوب و موثری بوده و وظایف در آن مشخص شده است؛ 
افرادی که دارای زمین هستند، می توانند تا حد مشخصی مجوز ساخت بگیرند 
و خانه باغی برای زمین های خود بســازند اما متاسفانه افراد خارج از قانون و 
به صورت غیرمجاز به ســاخت و ساز اقدام می کنند و سپس جهاد کشاورزی 
با این دست افراد از طریق دستگاه قضایی برخورد می  کند و در ادامه دستگاه 
قضایی وارد می شود و حکم تخریب می دهد. معاون سیاسی وزیر کشور افزود: 
در قانون مشخص و پیش بینی شده افرادی که تغییر کاربری غیر قانونی انجام 

می دهند، باید برخورد قانونی با آنها صورت گیرد.
وی با توصیه به کشاورزان گفت: به تمام کشاورزان و افرادی که زمین های 
کشاورزی در اختیار دارند، توصیه می کنم قبل از اقدام به ساخت و ساز با حضور 

در جهاد کشاورزی مجوز لازم را برای ساخت بنا اخذ کنند.

عابدزاده زیر تیغ جراحی
دروازه بان پیشــین تیم ملی فوتبال ایران که در دیدار برابر ستارگان جهان نیز 
درون دروازه تیم کشورمان قرار گرفت، زانوی مصدوم خود را به تیغ جراحان سپرد. 
این برای چندمین بار است که وی به اتاق عمل رفته است. ، احمدرضا عابدزاده که 
یکی از بهترین دروازه بان های تاریخ فوتبال ایران به شــمار می رود بعدازظهر دیروز 
زیر تیغ جراحان رفت تا زانوی آســیب دیده خود را جراحی کند. عابدزاده پیش از 
این چندین بار زانوی مصدوم خود را به تیغ جراحان ســپرده بود که در یکی از این 

جراحی ها که سال 1378 انجام شد 15 تکه استخوان زائد از پای وی خارج شد.
دعوت از بازیکنان تیم ملی فوتسال قبل از انتخاب سرمربی!

در شــرایطی که هنوز سرمربی تیم ملی فوتسال به طور رسمی از سوی کمیته 
فوتسال اعلام نشده و گمانه زنی ها از انتخاب وحید شمسایی حکایت می کند دیروز 
اسامی 25 بازیکن به اردوی تدارکاتی تیم ملی فوتسال اعلام شد. اردوی تدارکاتی 
تیم ملی فوتســال از 21 شــهریور در کمپ تیم های ملی آغاز می شود. این اردوی 
تدارکاتی به منظور آمادگی بازیکنان و برگزاری دو بازی دوستانه با تیم های ایتالیا 
و روســیه برگزار می شود. تیم روســیه 17 مهرماه یک دیدار دوستانه با تیم ملی 
فوتســال ایران برگزار خواهد کرد و سپس بازیکنان ایران در تاریخ 27 مهر ماه به 
مصاف تیم ایتالیا می روند. اســامی ملی پوشان به شرح زیر است: علی اصغر حسن 
زاده، ابوالقاسم عروجی، محمدرضا سنگ ســفیدی، سعید عباسی، محمد زارعی، 
حسین طیبی، حمید احمدی، علیرضا وفایی، مسلم اولاد قباد، محمد صفری، فرهاد 
توکلی، مجید حاجی بنده، احمد اسماعیل پور، مهدی جاوید، محمد طاهری، میثم 
خیام، محمد کشــاورز، محمد شجری، علیرضا صمیمی، سپهر محمدی، مصطفی 

نظری، قدرت بهادری، مصطفی طیبی، مهدی مصطفایی و سعید افشار.
رضایی جایگزین جهانبخش در تیم ملی شد

کادر فنی تیم ملی فوتبال کاوه رضایی را جایگزین علیرضا جهانبخش کرد. با 
توجه به مصدومیت علیرضا جهانبخش و اعلام شرایط این بازیکن از سوی باشگاه 
آلکمار هلند، ســرمربی تیم ملی تصمیم گرفت کاوه رضایی، بازیکن ذوب آهن را 
بــه اردوی تیم ملی دعوت کند. اردوی تیم ملی برای بــازی برابر گوام و هند از 

پنجشنبه گذشته در تهران آغاز شده است.
جلالی: سایپا به من اولتیماتوم نداده است

مجید جلالی سرمربی تیم فوتبال سایپا درباره شایعه اولتیماتوم مدیران این 
باشگاه به خودش بعد از دو باخت پیاپی گفت:  من در جریان این موضوع نیستم 
و اخبار را هم دنبال نمی کنم. ما صبح و عصر تمرین می کنیم و وقت ندارم که در 
مورد این مسائل فکر کنم. در تیم ما چنین فضایی وجود ندارد و کارمان را انجام 
می دهیم. در ضمن اولتیماتوم باشگاه به من هم شایعه است.او در خصوص اینکه 
باشگاه سایپا اتاق فکری متشکل از 5 نفر تشکیل داده است، گفت: من اطلاعی از 

این موضوع نداشته و نظری هم در این خصوص ندارم.
کارمند فدراسیون فوتبال درگذشت

 امیرحســین کریم پور، کارمند فدراسیون فوتبال در کمیته روابط بین الملل 
شنبه شب گذشته در بیمارستان لقمان به دلیل بیماری کلیوی و قلبی درگذشت. 
کریم پور دو سال در بخش ویژن آســیا کنفدراسیون فوتبال آسیا فعالیت کرد و 
ناظر فدارســیون جهانی فوتبال)فیفا( و کنفدراســیون فوتبال آسیا بود. سرویس 
ورزشــی روزنامه کیهان این ضایعه را به خانواده فوتبال کشور و خانواده کریم پور 

تسلیت می گوید.

رئیس فدراسیون کشتی تاکید کرد: برای موفقیت 
ورزش ایران در المپیک نیازمند حمایت های مسئولان 

ورزش و دولت هستیم.
رســول خادم در حاشــیه تمرین تیم ملی درباره حضور 
تیم های ملی کشتی فرنگی و آزاد ایران در مسابقه های جهانی 
لاس وگاس اظهار کرد: از آنجا که کشــتی فرنگی رقابت های 
خود را زودتر در مســابقه های جهانی آغاز می کند دوره فشار 
خود را به اتمام رسانده و تمرین های سبکی را دنبال می کند. 
کشــتی آزاد نیز تمرین های نسبتا نیمه ســنگینی را دنبال 
می کند تا ان شــاءالله پس از این وارد دوره ریکاوری شــود تا 

انرژی از دست رفته به بدن کشتی گیران بازگردد.
رئیس فدراسیون کشــتی افزود: سه نفر از کشتی گیران 
تیم ملی فرنگی و 6 نفر از تیم ملی آزاد جوان هســتند و برای 
نخســتین بار است که در مسابقه های جهانی حاضر می شوند 
اما با این وجود با توجه به سختی و زحمت زیادی که کشیدند 
و جسارتی که دارند بسیار به این تیم ها امیدوارم و مطمئنا در 
این رقابت ها کم نخواهند گذاشت و با ارائه یک نمایش خوب 

انتظارات مردم را برآورده خواهند کرد.
خادم درباره مشکلات مالی فدراسیون کشتی گفت: الان 
زمان مناســبی برای صحبت از مشکلات مالی نیست چرا که 
کشــتی گیران در حال اعزام به میدان جنگ هســتند و باید 
همه تمام ســعی خود را کنیم تا آن ها با بیشــترین تمرکز و 
آمادگــی روحی روانی بــه این رقابتها اعزام شــوند. مطمئنا 
حضور مســئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک در کنار 
ورزشــکاران می تواند در افزایش روحیه آن ها مثمر ثمر باشد 
چرا که آن ها در این فاصله اندک تا مســابقه ها به حمایت های 

روانی نیاز دارند.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در پایان با اشاره به اهمیت 

رئیس فدراسیون کشتی تاکید کرد

حدیث دشت عشقبرای موفقیت ورزش در المپیک به حمایت دولت نیاز است

به یاد سردار شهید »محمود کاوه«
زمان انقلاب شاگرد ما بود اما حالا استاد ما شد

شــهید »محمود کاوه« ســال 1340  در مشهد متولد 
شــد.  با علاقة قلبی و تشــویق پدر وارد حوزه علمیه شد 
و همزمان، تحصیلات دوران راهنمایی و دبیرســتان را نیز 
ادامه داد. با شــرکت در محافل درس مساجد جوادالائمه و 
امام حسن مجتبی )علیهماالسلام( که در آن زمان از مراکز 
تجمع نیروهای مبارز مشهد بود از هدایتها و تعالیم حضرت 

امام خامنه ای )مدظله العالی( بهره های فراوانی برد. کاوه جزو اولین عناصر مؤمن و 
متعهدی بود که به سپاه در شهر مقدس مشهد پیوست.  با شروع جنگ تحمیلی، 
به همراه تعدادی از نیروهای خراسان به جبهه های جنوب اعزام شد ولیکن مدتی 
بعد به علت نیاز شدیدی که پادگان به مربی داشت، او را برای آماده سازی و آموزش 
نیروها به مشهد فراخواندند. آزادسازی ســد بوکان، آزادسازی جاده صائین دژ به 
تکاب، پاکسازی منطقه کیله و آشنوزنگ، آزادسازی محور استراتژیک پیرانشهر به 
سردشــت، که به عنوان مرکزیت و نقطه ثقل ضدانقلاب به شمار می آمد و منجر 
به انهدام مرکز رادیویی آنها و فتح ارتفاعات مهم مرزی منطقه آلواتان و آزادسازی 
زنــدان دوله  تو و هلاکت بیش از750 نفر از ضد انقلاب گردید، از جمله نبردهای 
تهاجمی بود که توســط »محمــود کاوه« و همرزمانش در تیپ »ویژه شــهدا« 
طرح ریزی و اجرا گردید. )تعداد عملیاتی که کاوه علیه ضدانقلاب فرماندهی کرده، 
آنقدر زیاد اســت که ذکر نام تمامی آنها در این مختصر میسر نیست(. با اهمیتی 
که کردستان برای نظام نوپای اسلامی داشت، خود را فرزند کردستان معرفی کرد. 
روحیه اطاعت  پذیری و ولایت  مداری، هوش سرشار، چابکی در عملیات ها، مسلح 
بودن به سلاح تقوا و اخلاق حسنه، شجاعت و بی باکی، ساده زیستی و صمیمیت 
با نیروها از جمله ویژگی های شــخصیتی آن شهید والامقام بود.  روح این سردار 
شجاع 11شهریور ماه 1365در عملیات کربلای2 بر بلندای قله 2519 حاج عمران 
به پرواز درآمد و به بارگاه عزالهی فراخوانده شــد. رهبر معظم انقلاب اسلامی در 

وصفش فرمودند: »محمود زمان انقلاب شاگرد ما بود، اما حالا استاد ما شد«.

رقابت های المپیک از لحاظ ابعاد سیاســی و اجتماعی گفت: 
رقابت های المپیک بســیار فراتر از ورزش است و ورزش ایران 
برای موفقیت در این رویداد بزرگ به حمایت های مســتقیم 
دولت نیاز دارد و باید حمایت ها فراتر از کمیته ملی المپیک و 
وزارت ورزش باشد چرا که هر افتخاری که توسط ورزشکاران 
در المپیک به دســت بیاید، متعلق به مــردم و دولت خواهد 
بود. امیدوارم با تحقق این حمایت ها ورزش ایران در المپیک 

درخشان ظاهر شود.
مهمانان ویژه در تمرین تیم ملی کشتی

این صحبت های رســول خادم از آن جهت مطرح شد که 

روز گذشــته تمرین تیم ملی کشــتی دو مهمان ویژه داشت، 
رئیس و دبیر کمیته ملی المپیک دیروز در محل تمرین کشتی 
گیران حاضر شــدند تا پیش از اعزام آنها به آمریکا و شرکت 

در رقابت های جهانی، دیدار با اعضای تیم ملی داشته باشند.
در همین خصوص کیومرث هاشــمی رئیس کمیته ملی 
المپیک گفت: در تمرین های ملی پوشــان کشتی حاضر شدم 
تا به کادر فنی و کشــتی گیران و مسئولان فدراسیون خسته 
نباشید بگویم و از نزدیک هم شاهد زحمات آنها باشم. همان 
طور که می دانید ترکیب تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی 
پس از برگزاری مســابقه های مختلف نهایی شد و تیم کشتی 

آزاد با ترکیبی دگرگون شده عازم مسابقه های جهانی می شود. 
به گونه ای که در بین آزادکاران فقط یک نفر تجربه حضور در 

المپیک لندن را دارد. 
وی افزود: ان شاءالله کشتی گیران ما با حضور خود در این 
رقابت ها بتوانند ضمن کســب مدال بیشترین سهمیه را برای 
حضور در المپیک به دســت بیاورند؛ هر چند در مسابقه های 

دیگر تا المپیک فرصت کسب سهمیه المپیک دارند. 
هاشمی در پاسخ به سوالی درباره گلایه برخی کشتی گیران 
از بی توجهی مســئولان به این رشــته خاطرنشان کرد: ما که 
همیشــه در کنار کشتی هستیم. از ســوی دیگر خادم عضو 
هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک است و به خوبی در جریان 
جزئیات و مشکلات کشتی قرار دارد. ارتباط ما با ورزشکاران و 
مسئولان نزدیک و دلی است. ان شاءالله در مسابقه های جهانی 
کشــتی در آمریکا در کنار کشــتی گیران خواهم بود و به هر 
کشتی گیری که بتواند سهمیه المپیک را کسب کند در همان 
مرحله مســابقه ها مبلغ 10 میلیون تومان پاداش خواهم داد. 
همچنین 40 درصد بودجه فدراسیون کشتی را در اختیارشان 
قرار دادیم و ان شاءالله تا المپیک بودجه اختصاص یافته را بطور 

کامل پرداخت خواهیم کرد.
وی درباره برنامه کمیته ملی المپیک برای حمایت هر چه 
بیشتر از رشته های مدال آور در المپیک گفت: فدراسیون های 
مدال آور برنامه شان را در جلسه ای که سجادی، معاون وزارت 
ورزش و جوانان نیز حضور داشت ارائه دادند و براساس برنامه، 
به آنها بودجه و اعتبار اختصاص داده شد که در آن سهم ما و 
وزارت ورزش بطور دقیق مشخص شد. ان شاءالله پس از کسب 
سهمیه، یک برنامه مجدد پی ریزی خواهیم کرد و از نفراتی که 
در المپیک حضور خواهند داشت حمایت ویژه ای خواهیم کرد 

تا ان شاءالله حضور موثر و خوبی داشته باشند.

نشست آتی اعضای هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک به صورت مشترک با محمود گودرزی، وزیر ورزش و 
جوانان برگزار خواهد شد.

اعضای هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک که هر دو یا سه هفته یک بار تشکیل جلسه می دهند تا آخرین موضوعات روز 
و به خصوص مرتبط با المپیک ریو را مورد بررســی قرارداده و در مورد آنها اتخاذ تصمیم کنند، نشست آتی خود را در محل 
وزارت ورزش و جوانــان و بــا حضور محمود گودرزی، وزیر ورزش و جوانان و معاونان وی به خصوص معاون توســعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای تشکیل می دهند. در این نشست و در قالب ستاد مشترک بازی های المپیک، آخرین وضعیت کاروان ورزش 
ایران به لحاظ تعداد سهمیه  های کسب شده و ورزشکارانی که حضور در میادین کسب سهمیه را در پیش دارند، مورد بررسی 
قرار می گیرد. نشســت مشترک اعضای هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک با وزیر ورزش و جوانان ساعت 15 روز چهارشنبه 

برگزار خواهد شد.

جلسه هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک با وزیر ورزش 

تلاش امیدهای والیبال ایران برای جایگاه هفتمی
تیم ملی والیبال زیر 23 سال ایران با قبول شکست 
برابر آرژانتین باید برای کسب عنوان هفتمی تلاش کند.
در مرحله دوم از رقابت های والیبال زیر 23 ســال جهان، 
شــاگردان پیمان اکبری در تیم امیدهــای ایران با نتیجه 3 بر 
یک مقابل آرژانتین شکســت خوردند. شاگردان پیمان اکبری 

در این مسابقه ست های اول، سوم و چهارم را به ترتیب با نتایج 
17 - 25، 23 - 25 و 21 - 25 به حریف خود واگذار کردند و 
تنها موفق شدند ست دوم را با نتیجه 25 - 16 به سود خود رقم 
بزنند. به این ترتیب تیم ایران باید برای کســب عنوان هفتمی 

امروز به مصاف تیم  کره جنوبی برود.

پیروزی بسکتبالیست های ایران برابر تیم »ب« چین تایپه
تیم ملی بسکتبال ایران برابر تیم »ب« چین تایپه 

پیروز شد.
تیم ملی بسکتبال ایران در دومین دیدار خود در تورنمنت 
ویلیامــز جونز دیروز به مصاف تیــم »ب« چین تایپه رفت و 
در پایان موفق شــد این تیم را از پیــش رو بردارد. تیم ملی 
بســکتبال ایران در نیمه نخست این بازی با نتیجه 41 بر 20 

به برتری رســید. کوارتر سوم این بازی نیز همچون دو کوارتر 
گذشــته با برتری ایران همراه بود.با وجــود برتری 26 - 15 
تایپــه در کوارتر چهارم، تیم ایران در مجموع با نتیجه 88 بر 
66 حریفش را شکست داد. ملی پوشان ایران در دیدار نخست 
خود با نتیجه 77 بر 46 برابر کره جنوبی پیروز شــدند. طبق 

برنامه امروز ژاپن سومین حریف ایران در این رقابت هاست.

رئیس فدراسیون فوتبال می گوید با وجود اتفاقات 
خوبی که در این رشته رخ داده هنوز هم نمی داند چرا 

وزارت ورزش از آنها راضی نیست.  
انتقادات روز گذشته محمود گودرزی از وضعیت حاکم بر 
فوتبال ایران و بیان این جمله که » فدراسیون فوتبال به هسچ 
وجه پاسخگو نیست« واکنش علی کفاشیان را به دنبال داشت. 
رئیس فدراسیون فوتبال در همین زمینه مسائلی را مطرح کرد 

که گزیده ای از صحبتهایش در ادامه می آید: 
* نمی دانــم چرا گــودرزی از فوتبال ناراضی اســت؟! ما 
بین 47 کشــور آسیایی در فوتبال دو سه سال است که طبق 
رنکینگ فیفا اول هســتیم. فوتســال و فوتبال ساحلی نیز در 
رتبه اول آســیا قرار دارد و فقط در بخش بانوان است که رتبه 
اول را در اختیار نداریم. بانوان هم شــرایط خاصی دارند. نایب 
رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا هم هستیم. بیشترین عضو را 
در کمیته های AFC داریم. دیگر نمی دانم باید چه کار کنیم. 
امیدوارم افراد بعدی که به فدراسیون می آیند بیشتر کار کنند. 
*  ما باید ببینیم نظرات وزارت ورزش چه چیزی است و 
بر مبنای آن حرکت کنیم. خیلی از کارهایی که انجام می دهیم 
با معاونت قهرمانی وزارت ورزش هماهنگ می شــود مســائل 
مربوط به مجلس با امیررضا خادم هماهنگ می شود. در بخش 
رسانه ای رئیس کمیته رسانه های ما شخص دکتر احمدی است 
و در بخش بانوان هم خانم شــهریان دائما با کمیته بانوان ما 
جلســه دارند. در بخش ورزش همگانی هم فعالیت هایی داریم 
که این فعالیت ها هماهنگ می شود و در تمام بخش ها از جمله 
اســتعدادیابی هم با وزارت ورزش و جوانان هماهنگ هستیم. 

این نشان می دهد که ما همه جا با وزارت هماهنگ هستیم و 
من اعتقــاد دارم زیرمجموعه های وزارت ورزش و جوانان باید 
ایــن هماهنگی ها را به وزیر بگویند تا گودرزی از هماهنگی ما 
با وزارت باخبر شود. بازهم هرجایی نیاز به نظرخواهی باشد ما 
در فدراســیون آماده هستیم. یک سری مسائل هم وجود دارد 
که دســت ما نیست مثلًا اگر داوری ها خراب شود دیگر به من 
ارتباط ندارد و آن هم داور اســت که اشــتباه کرده است. باید 
ســعی کنیم نظر وزارت ورزش را جلب کنیم چون حرکت ما 

نمی تواند خلاف حرکت وزارت ورزش باشد.
* هدف فدراســیون فوتبال، من و هیئت رئیسه این بود 
که نظراتی که وزارت ورزش می دهد را اعمال کنیم. البته اینها 
فقــط نظر بود و ما نظــرات وزارت را اعمال کردیم. اگر اعمال 
نظرها بخواهد بیشــتر شود طبق اساسنامه ما مشکلی نداریم. 
حتی اگر بخواهند رئیس فدراسیون را تغییر دهند باید مجمع 
تشکیل و رأی گیری شود که ما دیگر این رئیس را نمی خواهیم. 
یا اینکه صبر کنند در انتخابــات فرد دیگری به عنوان رئیس 
انتخاب شود. این را اساســنامه می گوید و من نمی گویم. اگر 

اساسنامه را اجرا کنید خیلی بهتر از کارهای دیگر است. 
* اگر نظر وزارت ورزش بر رفتن من هم باشــد، نمی توان 
غیرقانونی کاری کرد. اگر فرض به رفتن من باشــد دو راه دارد 
و آن هم اساسنامه راهش را مشخص کرده است؛ اینکه مجمع 
فوق العاده گذاشــته شود که به من زودتر بگویند از فدراسیون 
برو یا اینکه بخواهند انتخابات فدراسیون فوتبال را کمی جلوتر 
بیندازنــد، در غیراین صورت باید منتظر باشــند تا انتخابات 

فدراسیون فوتبال برگزار شود.

خواندنی از ورزش ایران
*بهنام اســبقی و ســجاد مردانی بعد از پایان دوران مصدومیتشان به 
اردوهای تیم ملی تکواندو ملحق شدند.این دو قهرمان مهیای حضور در 
مسابقات گرندپری ترکیه می شوند. اسبقی هم اکنون نفر هفتم رنکینگ 
المپیکی اســت و مردانی نیز در جایگاه هشتم سنگین وزنها قرار دارد. 
شش نفر اول رنکینگ المپیکی بعد از پایان فینال گرند پری جواز حضور 

در المپیک را کسب می کنند.
*برای انتخاب نماینده ایران در گرند پری شــطرنج بانوان دیروز مســابقه ای دو 
جانبه بین ســارا سادات خادم الشریعه و آتوسا پورکاشیان برگزار شد که در پایان 
دور پنجم علی رغم تســاوی بازی آخر، خادم الشریعه به علت برد بیشتر به عنوان 
نماینده ایران در گرند پری بانوان انتخاب شــد. ایران برای نخســتین بار میزبان 
مسابقات گرند پری اســت و خادم الشریعه اولین بانوی شطرنج باز ایران است که 

جواز حضور در رقابتهای گرند پری را بدست می آورد.
* مسئولان تیم والیبال سایپا که فصل گذشته با هدایت فرشاد سعیدی 
در لیگ برتر حضور داشتند، بار دیگر و برای فصل آینده با فرهاد نفرزاده 

سرمربی تیم والیبال جوانان ایران به توافق رسیدند.
*حمید ســوریان دارنده 7 مدال طلای جهان و المپیک خواســتار توجه بیشتر 
مسئولان به رشته کشتی در آستانه حضور در المپیک شد و گفت:مطمئنا هرچه 
بیشتر به المپیک نزدیک تر می شــویم قطعا انتظارات جامعه از ورزش مخصوصا 
کشتی که همیشه توانسته نتایج درخشــانی را در این رقابت ها به دست بیاورد، 
بیشتر می شود. امیدوارم حالا که نزدیک به مسابقه ها هستیم، حمایت ویژه ای از 
کشتی ایران صورت پذیرد. کشــتی هزینه های جاری زیادی دارد که فدراسیون 
کشــتی باید آن را بپردازد و مسئولان کمیته ملی المپیک و شخص عالی ورزش 

ایران باید حمایت بیشتری از این رشته داشته باشند.
* محمدرضا داورزنی رئیس فدراســیون والیبال با تاکید بر اینکه هدف 
والیبال ایران خیلی فراتر از کسب سکو در مسابقات تیم های پایه است، 
افزود: در حال حاضر هدف اصلی والیبال ایران صعود به المپیک و حتی 
تلاش برای کسب سکو در این مســابقات است. ما چند سال پیش در 
رده های پایه صاحب سکو شده ایم ولی الان باید استراتژی خود را طوری 

تدوین کنیم که بتوانیم به هدف مهم و اصلی خود دست پیدا کنیم.

اخبار فوتبال جهان

*دانته مدافع برزیلی و 31 ســاله تیم بایرن مونیــخ دیروز در ازای 4 
میلیون یورو  به تیم ولفسبورگ پیوست.  مدافع میانی با تجربه و برزیلی 
در سال 2012 بورسیامونشن گلادباخ را ترک کرد و در مدت 3 سال موفق 

شد در 86 بازی برای بایرن به میدان برود و 3 گل بزند.
* حســین عبدالغنی کاپیتان تیم النصر  که قهرمان فصل پیش لیگ عربستان 
است در گزارشی اعلام کرد آخر این فصل از دنیای فوتبال خداحافظی می کند.

* تیم فوتبال رئال مادرید دو ســال اســت که به دنبال راهی برای خرید دخه آ 
می گردد و گویا پس از مدت ها بالاخره این تلاش به نتیجه رسیده و به بار نشسته 
است. مقامات باشگاه انگلیسی رقم 40 میلیون یورو را برای دروازه بان اسپانیایی 
و همیشه نیمکت نشین خود منطقی و طبیعی می دانند و رئال مادرید هم برای 

پرداخت این 40 میلیون یورو هیچ مشکلی ندارد.
* فان مارویک هلندی که هفته پیش با فدراســیون فوتبال عربستان به 
توافق رســید تا به مدت یک سال هدایت تیم ملی عربستان را بر عهده 
گیرد فردا عازم جده اســت. فان مارویک هلندی که لاله های نارنجی را 
به عنوان نایب قهرمانی جام جهانی 2010 رساند توافق کرد که یک سال 
هدایت تیم ملی عربستان را بر عهده بگیرد تا این تیم را به جام جهانی 

2018 روسیه برساند.

وزیر نیرو از تولید 73 هزار و 550 مگاوات 
برق در کشور خبر داد و گفت: ظرفیت تولید برق 

در کشور بسیار بالاست.
حمیــد چیت چیان در مراســم بهره بــرداری از 
پســت 400 به 63 کیلوولت فیروزکوه افزود: باید از 
ظرفیت  های تولید برق کشــور به خوبی بهره برداری 
کرد و شــاهد رشد بیشــتری بود. وی اوج مصرف در 
ســال جاری را مربوط به روز بیستم تیر ماه دانست و 
گفت: رقم مصرف در این روز به عدد 50 هزار و 177 

مگاوات رسید.
معاون وزیــر نیرو در امور بــرق و انرژی نیز در 
این مراســم از بهره برداری از 3 هزار و 870 پروژه در 
بخش های تولید، انتقال، فوق توزیع و توزیع نیروی برق 
در سراسر کشور طی هفته دولت خبر داد و گفت: برای 
راه اندازی این تعــداد از پروژه ها مبلغ 2 هزار و 400 

میلیارد تومان هزینه شده است.
هوشــنگ فلاحتیان به شرایط تحریم اقتصادی 
کشور اشاره و اظهار کرد: علی رغم مسائل و مشکلات 

اقتصادی، برق مورد نیاز به نحو مطلوب در سطح کشور 
تامین شده است. براساس این گزارش برای اجرای طرح 
پست 400 به 63 کیلوولت فیروزکوه که از مهمترین 
تاسیسات برق در کشور است 34 میلیارد تومان هزینه 
شده اســت. با بهره برداری از این طرح امکان اتصال 
همزمان شبکه برق به سه نیروگاه شهید سلیمی  نکا، 
شهدای پاکدشت - دماوند و نیروگاه سمنان فراهم شد 
و تامین برق کاملا مطمئن و تنظیم ولتاژ این منطقه 
را شاهد خواهیم بود. مدیرعامل برق منطقه ای تهران 

هم گفت: این پســت با جدیدترین فناوری روز و 90 
درصد از تجهیزات آن به دست متخصصان و مهندسان 
ایرانی ساخته و نصب شده است. زمان حسینی افزود: 
پست فیروزکوه برای 500 هزار مشترک در 2 استان 
تهران و البرز و 5 درصد مشــترکی که هر سال اضافه 

می شوند برق تامین می کند.
همچنین از 70 طرح برق به صورت همزمان در 
حوزه استان تهران با 270 میلیارد تومان بهره برداری 

شد.

وزیر نیرو:

ظرفیت تولید برق در کشور بسیار زیاد است

معاون آب و خاک وزیر جهاد کشاورزی گفت: 
ســالانه 13 میلیارد متر مکعب آب در شمال و 
جنوب کشور به دریا می ریزد، بی آنکه راهی برای 

استفاده مطلوب از آن داشته باشیم.
به گزارش خبرنگار ایسنا در فارس، علی اکبری در 
نشست با اساتید دانشگاه شیراز اظهار کرد: سالانه بالغ 
بر هشت میلیارد متر مکعب آب در شمال و پنج میلیارد 
متر مکعب آب در خوزستان به دریا سرازیر می شود.

اکبری گفت: مدام عنوان می کنند که 92 درصد 
کل آب در بخش کشاورزی مصرف می شود، حال آنکه 
این موضوع مورد قبول نیست. حجم آب پشت سدها 
مشخص است که سالانه بالغ بر پنج میلیارد متر مکعب 
آن تبخیر می شود و بالغ بر پنج میلیارد هم در سیستم 

انتقال هدر می رود.
معاون وزیر جهاد کشــاورزی بــا یادآوری اینکه 
بخشــی از آب در خارج از فصل کشت رها می شود، 
گفت: همه اینها به پای بخش کشاورزی نوشته می شود.

وی ضمن تصریح اینکه طی دو ســال گذشته از 
وزارت نیرو درخواست شده که میزان کل آب تحویلی 

به بخش کشاورزی به شکل حجمی اعلام شود، گفت: 
هم اینک سالانه حدود پنج میلیارد متر مکعب آب برای 
جلوگیری از هجوم آب های شور به نخلستان های آبادان 

مصرف می شود.
اکبری با بیان اینکه می توان هجوم آب های شور 
به نخلســتان ها را با اجرای سدهای سلولی مهار کرد، 
گفت: این کار تازه آغاز شــده است. معاون وزیر جهاد 
کشــاورزی با بیان اینکه هنوز مشــخص نیست که 
دقیقا چه میزان آب تحویل بخش کشاورزی در کشور 
می شود، خاطرنشــان کرد: از دو سال قبل سوابق را 
بررســی کرده ایم، بیش از 10 نامه نوشته ایم که آب 
را در حجمی مشخص، مکان و زمانی معین به بخش 

کشاورزی تحویل دهند.
اکبری گفت: در سال 1390 بالغ بر 70 میلیارد 
متر مکعب آب در بخش کشــاورزی اســتفاده شده 
اســت، امروز که 25 درصد از آن میزان کاسته شده، 
اگر براســاس میزان ذخیره  سدها بسنجیم، حداکثر 
آب مصرفی در بخش کشــاورزی اکنون 56 میلیارد 

مترمکعب است.

معاون وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: برخی 
از افراد مالیات واقعی خود را نمی دهند و درصدد 
هستیم تا مالیات حقه را برای دولت دریافت کنیم.

به گزارش ایرنــا، علی عســگری در آیین افتتاح 
ســاختمان شهید مطهری اداره کل امور مالیاتی استان 
البــرز، با تاکید بر اینکه نظام مالیاتی اکنون تنها از 50 
درصــد ظرفیت مالیاتی خود اســتفاده می کند، گفت: 
بــا اقتصاد فعلی می توان بدون اینکه فشــار مضاعف به 
مالیات دهندگان وارد شــود  دو برابر مالیاتی که اکنون 

گرفته می شود دریافت کرد.
رئیس ســازمان امور مالیاتی کشــور بــا تاکید بر 
ضرورت برقراری عدالــت مالیاتی و تاکید رهبر معظم 
انقــلاب بر بی نیازی از درآمدهای حاصل از نفت، گفت: 
باید از وابستگی به درآمدهای نفتی جدا شده و به سمت 

درآمد با ثبات برویم.
عسگری گفت: بر اساس ظرفیت هایی که در اقتصاد 
داریم، هزینه های جاری دولت را می توان از محل دریافت 

مالیات تامین کرد.
رئیس ســازمان امور مالیاتی کشور اظهار کرد: 

اکنــون 32 پروژه در طرح جامــع مالیاتی داریم که 
بخــش اعظم آن به اتمام رســیده و 15 پروژه نیز در 

دست اقدام داریم.
وی همچنین با اشــاره به اهمیت یکپارچه سازی 
اطلاعات در نظام مالیاتی، گفت: در صدد هستیم تمام 
اطلاعات خرید و فروش، تجارت خارجی، گردش پول، 
بورس و بیمه را یکپارچه کنیم. بر این اساس نخستین 
مرکز دیتا در این خصوص در تهران راه اندازی شده و مرکز 
دوم نیز در اصفهان راه اندازی می شود. عسگری با اعلام 
اینکه لازمه یک نظام مالیاتی کارآمد، داشــتن نرم افزار 
یکپارچه مالیاتی است، ادامه داد: نرم افزار کشور در این 
زمینه منطقه ای است که با یک شرکت فرانسوی در این 
خصوص قرارداد منعقد کرده ایم و تولید این نرم افزار آغاز 
شده است. این نرم افزار در تهران، اصفهان، کرمانشاه به 
صورت پایلوت نصب شده و در هفت استان دیگر نیز نصب 
خواهد شد. معاون وزیر امور اقتصاد و دارایی، استان البرز 
را در موج سوم نصب این نرم افزار دانست و اظهار داشت: 
البرز به همراه 10 استان دیگر در سال جاری در مرحله 

نصب نرم افزار مذکور قرار می گیرد.

معاون وزیر جهاد کشاورزی:

سالانه 13 میلیارد متر مکعب آب به دریا می ریزد

خرم آباد- خبرنگار کیهان:
معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: 20 هزار میلیارد 
ریال از مطالبات گندم کاران تا پایان شهریورماه جاری 

پرداخت می شود.
علی قنبری در مراســم تجلیل از برگزیدگان سال 93 
بخش کشاورزی لرستان افزود: درمجموع هشت میلیون تن 
گندم از کشاورزان خریداری شده که هزینه خرید تضمینی 
ایــن میزان 92 هزار میلیارد ریال بوده که تاکنون 72 هزار 

میلیارد ریال به کشاورزان پرداخت شده است.

وی بــا عذرخواهی از گندم کاران بــه دلیل تاخیر در 
پرداخت مطالباتشان گفت: از مجموع یکهزار و 200 میلیارد 
ریال مطالبات گندم کاران لرستان نیز امروز 700 میلیارد ریال 
واریز شده است. مدیرعامل شرکت مادرتخصصی بازرگانی 
دولتی ایران تعداد سیلوهای ذخیره گندم در کشور را کافی 
دانست و افزود: ظرفیت ذخیره گندم در کشور 16 میلیون 
تن بوده که از این میزان شــش میلیون تن دولتی و مابقی 

متعلق به بخش خصوصی است.
وی با بیان اینکه گندم کشــاورزان توســط یک هزار 

و 200 مرکز خرید خریداری شــده تصریح کرد: امسال با 
خرید هشت میلیون تن گندم برای نخستین بار نیاز کشور 

به واردات گندم مرتفع شده است.
قنبری استان های خوزستان، گلستان، فارس و اردبیل 
را استان های اول تا چهارم تولید گندم کشور دانست و گفت: 
لرستان نیز با داشتن مقام هفت یا هشتم کشور، سهم موثری 

در افزایش تولید این محصول داشته است.
وی گفت: با اقدامات ترویجی انجام شــده و مدیریت 
کشــت برداشت 11 میلیون تن گندم در کشور پیش بینی 

شده بود که به دلیل خشکسالی و سرمازدگی این میزان به 
هشت میلیون تن کاهش یافت، اما این میزان نیز نیاز کشور 

به واردات گندم را برطرف می کند.
وی همچنین درخصوص صادرات روغن گفت: دو هزار 
تن روغن خام پس از تبدیل به روغن خوراکی به عراق صادر 
شــده و هم اکنون حدود پنج میلیون تن روغن در انبارهای 

کشور ذخیره سازی شده که این میزان بی نظیر است.
در این مراســم از 46 برگزیده برتر بخش کشــاورزی 

استان در سال 93 تجلیل شد.

معاون وزیر جهاد کشاورزی:

مطالبات گندم کاران تا پایان شهریورماه جاری پرداخت می شود

رئیس سازمان چای کشور از پرداخت 100 درصد 
بهای برگ سبز چای چین بهاره و همچنین 22درصد 

بهای برگ سبز چین تابستانه خبر داد.
به گزارش خبرنگارکیهان دررشت  محمدولی روزبهان 
افزود: تاکنون مبلغ 77 میلیارد تومان از مطالبات کشاورزان 
چایکار بابت خرید تضمینی برگ ســبز چای به حســاب 
آنان واریز شــده و این امر، با مشارکت مدیران کارخانجات 
چایسازی در پرداخت قدرالسهم خود صورت گرفته که طی 

روزهای آینده به حدود 90 میلیارد تومان خواهد رسید. وی 
ادامه داد: از مجموع برگ ســبز چای خریداری شده؛ مقدار 
31 هزار و 692 تن معادل 45 درصد برگ سبز درجه یک 
و 38 هــزار و 758 تن معادل 55 درصد، برگ ســبز چای 

درجه دو بوده است.
رئیس ســازمان چای با بیان اینکه نســبت به ســال 
گذشته 14 درصد افزایش خرید برگ سبز داشته ایم، ارزش 
اقتصادی مجموع برگ ســبز چای خریداری شده را 116 

میلیارد تومان عنوان کرد.
وی گفت: از مجموع افزون بر 70 هزار تن برگ ســبز 
خریداری شــده، حدود 15 هزار و 851 تن چای خشــک 

تولید شده است. 
وی یادآور شد: تعداد 165 واحد چایسازی در استان های 
شمالی وجود دارد که هم اکنون بیش از 150 واحد چایسازی 
با سازمان چای قرارداد منعقد کرده و مشغول خرید تضمینی 

برگ سبز چای از کشاورزان هستند.

در استان های گیلان و مازندران حدود 34 هزار هکتار 
باغ چای با بیش از 60 هزار خانوار بهره بردار وجود دارد.

امسال قیمت هر کیلوگرم برگ سبز چای درجه یک، 
دو هزار و 180 تومان و برگ ســبز درجه دو، و یک هزار و 

210 تومان از چایکاران خریداری شده است.
برداشت برگ سبز چای، به طور معمول در سه مرحله 
بهاره، تابستانه و پاییزه انجام می شود و از اردیبهشت ماه آغاز 

و تا مهر ماه ادامه می یابد.

116 میلیارد تومان برگ سبز چای خریداری شد


